



### **Arrangements for the 2021 AGM**

1. This year, the AGM will be held at the Badminton Hall (the main venue), the Fortune Café and the Dragon Room.
2. Due to the Government's social distancing policy, only limited chairs will be provided at these venues. Members will be guided to the Fortune Café for a seat if the Badminton Hall is full. Similarly, the Dragon Room will be opened when the Fortune Café is fully occupied.

Speakers and visual display units will be installed inside the Fortune Café & the Dragon Room.

3. Only Members may enter the venues of the AGM. Members' spouses, their children or guests will not be allowed in.
4. Upon entering any venues of the AGM, Members should sanitize their hands by sanitizing gel.
5. During his/her stay inside any venues of the AGM, a Member must wear a mask at all time.
6. Verbal platforms could be made by the election candidates. The duration for each candidate to give his/her platform is one minute.
7. In queuing up for the collection of voting papers or casting their votes, a social distance of 1.5m should be maintained between Members.
8. Simple refreshment will be served at the two dining rooms during the AGM.

JL/LL/sf



## 二零二一年週年會員大會的安排

1. 今年的週年會員大會將於羽毛球場（主會場）、福星西餐廳及威龍中餐廳舉行。
2. 基於政府的社交距離政策，大會只可於以上場地提供有限座位。假如羽毛球場已滿座，會員可到福星西餐廳就座。同樣地，當福星西餐廳滿座後，威龍中餐廳將開放予會員入座。

揚聲器及顯示屏將安裝在威龍中餐廳及福星西餐廳內。

3. 只有會員方可進入週年會員大會的場地，會員的配偶、子女或來賓將不允許進入會場。
4. 會員當進入週年會員大會的任何場地時，應使用消毒啫喱消毒雙手。
5. 會員在週年會員大會的場地逗留期間，必須一直佩戴口罩。
6. 候選人可發表口述的政綱，每位候選人的發言時間為一分鐘。
7. 在排隊領取選票或投票時，會員之間應保持一點五米的社交距離。
8. 在週年會員大會期間，大會將於兩間餐廳向會員提供簡單的小食。